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Kérdés

Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

,,Mit tesz a kormastp aa hogy a Iogyaté ia1 élő ~ezek .ne saetsre nelc el további
h trray~vlkat, cimmeI a Házszabály 91 . -a alapján kérdést kívánok benyújtazri dr. Székely Tamás
egészségügyi min;srterhez. A kérdésre a választ írásban kénem.

Tiszte.lt Miniszter Úr!

A köztisztasággal és a. települési s	 hulladékkal összefüggő tevékenységektől szóló 1/1986 . (II . 21 .)
ÉVM-EiiM együttes rendecet szabályn3  többek között az ebek közintézményekbe történő
beengedését A jogszabály a tilalom alóli kivételként említi a vakvezet ő kutyákat, és — nagyon helyesen - W

belépést engedélyez 'számukra. A rendelet azonban 2009 . január 1-jei nappal hatályát veszti .

Méltánytalannak tartanám, ha fogyatékkal été — vak — embereket indokolatlant) kolátoznanak szabad
rnozgáaukban azzal, hogy kutyájukat egészségügyi, oktatási intézményekbe, valamit éialtn-aerbokokba
és vendéglátó üzeauekbe netu engedik be. Az addig heglévő hónapokban megnyugtató' joga megoldás t
kellene találni a helyzetre. Az egyes szsbálysértesel ról szóló 21$(. 1499- (XII. 28.) Kattn, rendelet 3. § (1}.
d} pontját is hiányosnak érzem, hiszen abban a korábbinál szűkebb körben jelenik meg a vakvezető
kutyákra vonatkozó kivétel.

Bízom abban, hegy a kormányzat tenni fog azért, hogy a fogyatPkk• 	 I élő emberek ne szenvedjenek el
további hátrányokat. Kérdezem:

a Milyen megoldást lehet találni annak érdekében, hogy a vakvezető kutyák a továbbiakban is
bejuthassanak az egészségügyi, oktatási Intézményekbe, valamint éleltnísaer- és vendéglátó
üzletekbe ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2008 szeptember 24.

Salrész Miklós.
Kensztéxeydemokrara Néppárt
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